
Nainggolan: Mam nadzieję, że sytuacja wyjaśni się szybko
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Radja Nainggolan udzielił wywiadu dla portalu dhnet.be podczas

zgrupowania reprezentacji Belgii, która przygotowuje się do meczu

eliminacji Euro z Walią. 

 

Pomocnik Giallorossich, pytany o pozostanie w Romie, odpowiedział:

- Jestem na współwłasności, w połowie graczem Romy, w połowie Cagliari. Mam

nadzieję, że sytuacja wyjaśni się szybko.

 

Nainggolan został wybrany najlepszym piłkarzem pojedynku Belgów z Francuzami,

w którym zdobył również gola. O tym meczu oraz o kolejnym spotkaniu drużyny

narodowej, mówi:

- Wygraliśmy i to jest najważniejsze, jednak mecz z Walią będzie kluczowy, gdyż

gramy o awans na Euro. Oni grają w domu i spróbują wygrać. Myślę, że na początku

spotkanie będzie bardzo zamknięte, potem otworzy się wiele przestrzeni. Mają

Bale'a w drużynie? Również my mamy wiele gwiazd w naszym składzie. Pięknie jest

otrzymywać komplementy, ale nigdy nie wiadomo co wydarzy się w kolejnym

meczu. Raz jesteś bohaterem dnia, innym razem jesteś zwykłym człowiekiem.

Staram się jedynie grać jak najlepiej dla drużyny, jestem przekonany co do mojej

jakości. Strawiłem brak powołania na Mundial, teraz jest nowy początek. Ważnym

dla mnie jest iść przed siebie i spisywać się zawsze lepiej.
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